
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 13. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 274
Vil ministeren kommentere på artiklen ”Katrine Rav har to diagnoser og er næsten inge-
niør. Men SU- og lånestop gør, at hun måske må droppe ud” bragt i Information den 
30. august 2021, som er et eksempel på, at studerende med funktionsnedsættelser godt 
kan få lagt en helhedsorienteret studieplan, der forlænger studietiden, men hvor antallet 
af SU-klip ikke bliver øget tilsvarende, hvilket medfører, at der med fleksibiliteten også 
følger stor økonomisk usikkerhed for den enkelte studerende? Vil ministeren i forlængel-
se heraf oplyse, om ministeren mener, at der er behov for at finde en model, der sikrer, 
at studieplan og SU-klip hænger sammen, f.eks. ved at individuelt begrundende tilpasnin-
ger i studieforløb godkendt af studienævnene automatisk skal medføre muligheder for 
udvidelse af SU-rammen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Charlotte Broman 
Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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